
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 17. maj 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 752
Hvilken viden foreligger om EDTA-behandling til åreforkalkninger og forbedring af blod-
kredsløbet med henblik på at undgå benamputationer og om behandlingens virkning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Henrik Thulesen Dahl (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jens.Henrik.Thulesen.Dahl@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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